
ProtokoN Nr 71116
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 5 grudnia 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czton kowie Zarzqdu : t-u kasz Bog ucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Artur Wiqckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Urszula Soroka -z-canacz. Wydz. Oswiaty iPromocji
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakresu sluzby zdrowia (dyr. SPZOZ - Arlur Wiqckowski)
5. Przedstawienie wynikow konsultacji dotyczqcych projektu,,Powiatowej Strategii

Rozwiqzywania Problem6w Spolecznych Powiatu Miriskiego na lata 2017-2022".
6. Przedstawienie wynikow konsultacji dotyczqcych projektu,,Powiatowego Programu

DzialanianaRzecz Osob Niepelnosprawnych Powiatu Minskiego na lata 2017-2022".
7. Przedstawienie wynikow konsultacji dotyczqcych projektu,,Powiatowego Programu

Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Powiatu
Minskiego na lata 2017-2022'.

8. Przyjgcie projektow uchwal i innych materialow na XVlll sesjq Rady Powiatu Minskiego.
9. Podjqcie uchwaly w sprawie wniesienia Skargi do Wojewodzkiego Sqdu

Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygniqcie nadzorcze Wojewody
Mazowieckiego z dnia 22listopada 2016 r. znak LEX-I .4131 ,203.20'16.MPZ

10. Sprawy oswiatowe.
1'1 Sprawy ro2ne.
12. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 28 listopada2016 r.

13. Zamknigcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przyjgty jednogloSnie (nieobecny p. t-. Bogucki).

Ad. 3
Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowaf o nastqpujqcych sprawach:

- podpisana zostala umowa z WFOS|GW w sprawie dofinansowania Powiatowego
Konkursu Ekologicznego dla dzieci i mlodzie2y (kwota 7.650 zN),



- podpisana zostala umowa z wojewodE mazowieckim na dofinansowanie zadania
polegajqcego na przebudowie ul. Przemystowej w Minsku Maz. kwota 1.444.263 zl,
- inwestycjg w SPZOZwizylowal wicewojewoda mazowiecki - Sylwester Dqbrowski,
- uczestniczyl w spotkaniu zorganizowanym przez wojewodg mazowieckiego,
z udzialem Mazowieckiego Kuratora Oswiaty na temat planowanej reformy systemu
oswiaty (do dnia 31 marca 2017 r. musimy sporzqdzic nowq siec szkot, dla ktorych
jestesmy organem prowadzqcym),
- uczestniczyl w spotkaniu dotyczqcym budowy tunelu w Sulejowku (zadeklarowano,
ze powiat nie bgdzie wykupowal terenow), tunel miatby zostac wykonany przez PKP
PLK, a powiat miatby za zadanie zajqc sig drogami powiatowymi dojazdowymi,
- pomigdzy 1-3 grudnia br. ponad 5,000 odbiorcow w powiecie nie miato energii
elektrycznej, co wynikato z ponad 500 uszkodzen linii energetycznych niskiego
i Sredniego napiqcia.

Wicestarosta - Krzyszlof Pfochocki poinformowal o nastgpujqcych sprawach:
- odbyto sig spotkanie nt. budowy tunelu na ul. Sosnkowskiego w Minsku Maz.,
otrzymaliSmy zapewnienie, ze jest to zadanie do zrealizowarria,
- w dniu 30 listopada br. odbyto sig spotkanie dyrektorow placowek z zastqpcq
dyrektora Wydziatu Ksztalcenia Ponadgimnazjalnego i Ustawicznego w Kuratorium
oswiaty i jest propozycja, aby kazdy powiat byl objqty opiekq kuratoryjnq (powiat
minski objgty opiekq p. Barbary JaSkiewicz),
- w dniu 30 listopada br, odbyta siq rozprawa w Sqdzie w Lublinie z powodztwa firmy
Collect Consulting , zeznania sktadala p, Malgorzata Nowak i p, Beata Lazarowicz.

Ad.4
Z-ca dyrektora SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, ze roboty w przychodni

zostaiy zakonczone, kwota ogolna zwiqkszyla siQ o roboty dodatkowe o kwotq
'13.860 zl brutto. Dodal, 2e do warto6ci umownej dochodzq takie koszty, jak nadzor
inwestorski, nadzor autorski, aktualizacja kosztorysow i wyposazenie w sprzgt
meblowy. Wyposazenie w meble Jeszcze nie jest zrealizowane, z wyKonawcE
podpisana jest umowa w tym zakresie na kwotg 26.580 zl brutto.
Z kwot, ktore byly przewidziane w budzecie nie zrealizowany bgdzie zakup fotela
ginekologicznego. Wyjasnil, 2e ze wzglgdu na procedury przetargowe unijne nie zdq2y
tego zrealizowac.
Dodal, 2e lqczna kwota brutto, ktora jest podpisana z wykonawcq i ktora zostala
zwiqkszono roboty dodatkowe to 1 .262.310,05 zl.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e na pawilonie trwajq prace, ale sluzby zostaly
powiadomione i przyie2dzajE, w tym tygodniu na plac budowy (Sanepid 7 grudnia,
KPPSP 8 grudnia, Urzqd Dozoru Technicznego 9 grudnia) i w tym tygodniu pienruszy
raz pojawi sig nadzor budowlany. Wykonawca w dniu 6 grudnia musi posprzqlac
obiekt, bo w srodg przyje2d2a Sanepid.
Poinformowal, 2e zakonczony zostal montaz szafek pod zlewy i umywalki, ale
pozostaly )eszcze prace wykonczeniowe przy wykladzinach.
wyjasnil, ze wszystko idzie w kierunku, aby w tym tygodniu przejsc przeglqd przez
wszystkie sluzby, jezeli bgdzie pomySlny to 15 grudnia przystqpimy do prac
odbiorowych. Dodat, ze od strony finansowej ustalono wstqprrie wartosci szacunkowe,
ktorych nie przekroczymy. WartoSc robot dodatkowych na inwestycji to kwota
29.162,58 zl, wyjasnit, 2e ogolnie szacuje warto6c inwestycji na kwotg
12.025.167,27 zl (z wyposazeniem medycznym, ktore byto w kontrakcie). Na
wyposazenie meblowe przeznaczona jest kwota 12.004,80 zl, ale nie ujqto w tym



kontrakcie 2 szafek, wigc bgdzie zmiana tej kwoty. Ponadto dochodzq jeszcze
nadzory, ktore nie zmieniq wartosci inwestyclr.
Przypomnial,2e we wniosku o roboty dodatkowe okreslono kwotq 70.000 zl, a zakup
UPS-ow to kwota 97.563,60 zt.
P. Czestaw Mazek powiedzial, 2e w dniu dzisiejszym posprrawdza wszystkie kwoty
i glowna ksiggowa przesle informacjq.
WyjaSnif, 2ew 90ok sprawdzone sq kosztorysy powykonawczew tych zakresach, ktore
zostaty juz wykonane.
Skarbnik Powiatu zwrocila siq z pytaniem, czy kosztorysy powykonawcze w zadnym
z przypadkow nie sE na wyzszE kwotq.
P. czeslaw Mazek odpowiedzial, 2e kwoty te nie zwigkszq siQ. wyjasnil, 2e
dostarczone zostalo do wojewody uzupelnienie do wniosku o dotacjg.
Starosta - Antoni JanTarczynski zwrocil siq o przestrzeganie ustalenia, ze wszystkie
dokumenty, jakie w tym zakresie przekazywane sq do wojewody w komplecie powinny
byc przekazane rowniez do Starostwa.

z-ca dyrektora sPzoz poinformowal, 2e w dniu dzisiejszym majq byc
montowane drzwi wejsciowe na part.erze oraz konczone sE prace w czgsci od lqcznika.
Dodal, ze podpisany zostat aneks do umowy , w zwiqzku z tym, ze wystqpito wiele robot
dodatkowych, a ponadto wykonawca mial uzasadnienie, aby wystqpic
o taki aneks, bo niejednokrotnie wzywani byli dotychczasowi wykonawcy prac, ktore
realizowali w ubiegtych latach. Powiedziat, ze nie bylismy w stanie na poczqtku
listopada dac pelnego zasilania w energig elektrycznE oraz byly zmiany projektowe.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala,2e pierwotny termin byt na
15 listopada br.

P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze termin przesuniqty zostat o miesiqc.
Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e tym wnioskiem ktory zloZony byl o dotacjq do MUW
zmieniony zostal sposob finansowania zadania, poniewaz wprowadzona zostala
dotacja i w tym wniosku sq inne wskazniki. Dlatego wedlug tych wskaZnikow chciataby
widziec kwotg, laka bgdzie finansowana z dotacji powiatowej i dlatego jest potrzebne
w tym zakresie wyjasnienie, jak zostato to zmienione. Wszystko inne co dotyczy tego
zadania, a nie ma zwiqzku z tym dofinansowaniem (nadzory, roboty uzupeNniajqce)
powinny byc rowniez zweryfikowane o te wyniki pos;tgpowan. Zwroctla sie
o przygotowanie takiego wykazu, jaka byta propozycja, a jak leraz wynikowo wyszlo.

P. czestaw Mazek powiedzial,2e s grudnia przesle petnq informacjg.
Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial, ze chcialby, aby calosc informacji

zebrac do dnia 14 grudnia br., bo tego dnia jest posiedzenie Komisji Budzetu, ktora
zaopiniuje material.
Skarbnik Powiatu poinformowala, ze banki w dniu 30 grudnia pracujq do godz. '1'1.00.

P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze wojewoda lrzyma dla nas srodki do 28 grudnia br.
Dodal, ze nie otrzymal wzoru umowy dotacjr,

Ad. 5
Dyrektor PCPR - Janusz Zdzieborski przedstawil wyniki konsultacji projektu

,,Powiatowej Strategii Rozwiqzywania Problemow Spolecznych Powiatu Minskiego na
lata 2017-2022". Wyja5nil, 2e konsultacje truualy w okresie od 14 listopada do
30 listopada br. Projekt zamieszczony zostat na stronie internetowej powiatu
minskiego i PCPR oraz przestany drogq elektronicznq do organow miast i gmin
z terenu powiatu, organizacji pozarzqdowych i innych podmiotow realizujqcych
zadania w tym zakresie. Uwagq zglosila p Renata Matecka pracownik PCPR,



zaproponowala dodac w dziale 2.2 ,,Wykonywanie zadan w zakresie przeciwdzialania
przemocy w rodzinie:

1. Opracowanie i realizacla powiatowego programu przeciwdziatania przemocy
w rodzinie.

2. Opracowanie i realizaqa programow sluzqcych dzialaniom profilaktycznym
majqcym na celu udzielenie specjalistycznej pomocy, zwlaszcza w zakresie
promowania i wdrozenia prawidtowych metod wychowawczych w stosunku do
dzieci w rodzinach zagroZonych przemocE w rodzinie.

3. Zapewnienie osobom dotkniqtym przemocE w rodzinie miejsc w oSrodkach
wsparcra.
Zapewnienie osobom dotkniqtym przemocq w rodzinie miejsc w o6rodkach
interwencj i kryzysowej.
Tworzenie i prowadzenie specjalistycznych oSrodkow wsparcia dla ofiar
przemocy w rodztnte.

6. Opracowywanie i realizaqa programow oddzialywan korekcyjno-edukacyjnych
dla osob stosujqcych przemoc w rodzinie".

Ponadto dyrektor Powiatowego Urzqdu Pracy w Mihsku Maz. zglosita uwagQ na
stronie 44-Do mocnych stron analizy SWATdla problemu bezrobociazaliczono m.in.
,,odpowiednie przygotowanie pracownikow pomocy spolecznej do prac z osobami
bezrobotnymi" z zaproponowala uzupelnienia tego punktu o pracownikow publicznych
sluzb zatrudnienia. Ponadto zaproponowano wykreSlenie z listy slabych stron w tej
analizie ,,niestosowany system szkolen do potrzeb rynku pracy (ksztalcenie w
zawodach deficytowych)".
Wszystkie zgloszone uwagi zostaly przez Komisjg ds, konsultacji przyjgte
w wprowadzone do projektu ,,Powiatowej Strategii Rozwiqzywania Problemow
Spolecznych Powiatu Minskiego na lata 2017-2022".

Zarzqd przyjql przedstawione wyniki konsultacji.

Ad. 6
Przewodniczqcy ds. konsultacji - Janusz Zdzieborski przedstawif wyniki

konsultacji projektu ,,Powiatowego Programu Dzialan na Rzecz osob
Niepelnosprawnych Powiatu Minskiego na lata 2017-2022". Konsultacje trwaly
w okresie od 14 listopada do 30 listopada br. Projekt zamies;zczony zostal na stronie
internetowej powiatu minskiego i PCPR oraz przeslany drogq elektronicznq do
organow miast i gmin z terenu powiatu, organizacji pozarzqdowych i innych podmiotow
realizujqcych zadania w tym zakresie.
Uwagi do projektu zglosita p. llona Kotodziejczyk pracownik PCPR w Rozdziale | - 3.
System instytucjonalnej pomocy na rzecz osob niepelnosprawnych nalezy umieScic
informacjg o Zespole Niepublicznych Specjalnych Placowek Oswiatowych ,,Mozesz
wiqcej" w Zglechowie.
Ponadto uwagi zglosila dyrektor PSDS w Minsku Maz. m.in. dotyczqcqzmiany liczby
miejsc w PSDS z 35 na 42 i dodanie do opisu ,,Dom jest dziennym osrodkiem wsparcia
przeznaczonym dla doroslych osob z niepetnosprawnosciq intelektualnq majqcym na
celu podtrzymywanie i rozwijanie umiejqtnoSci niezbgdnych do samodzielnego
funkcjonowania w 2yciu codziennym. Prowadzone sq treningi umiejgtnosci
spotecznych oraz zajgcia artystyczne." (powyzsza uwaga zostala uwzglqdniona).
Natomiast uwaga dotyczqca zmiany nazwy ,,Zespolu specjalistycznego" na ,,Zespol
i nterdyscypl inarny" n ie zostata uwzg lgd n iona.

4

6



Komisja przyjqla rowniez 2 uwagi zgloszone przez dyrektora PUP w Minsku Maz.
dotyczqce podstawy prawnej wynikajqcej z ustawy o rehabilitacji

Zarzqd przyjql p rzed stawio ne wyn iki ko n s u ltacj i,

Ad. 7
Dyrektor PCPR - Janusz Zdzieborski powiedzial, 2e konsultacje w sprawie

projektu ,,Powiatowego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie Powiatu Minskiego na lata 2017-2022" trwaty w okresie od
14 listopada do 30 listopada br. Projektzamieszczony zostal na stronie internetowej
powiatu mihskiego i PCPR onz przestany drogq elektronicznq do organow gmin
i miast z terenu powiatu i innych podmiotow realizujqcych zarlania w tym zakresie. Do
przedlo|onego projektu nikt nie zglosil uwag.

Ad. 8
Starosta - Antoni Jan Tarczyhski powiedzial, 2e porzqdek obrad uzupelniony

zostanie o punkty dotyczqce przyjqcia programow i strategii, kt6re podlegaly
konsultacjom oraz punkt dotyczqcy zmiany w uchwale w sprawie okreslenia zadan
finansowanych z PFRON.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk omowila zmiany w budzecie na 2016 rok:
d ecyzje zwiqkszajqce d ochody:
- Srodki z rezerwy czqsci oSwiatowej subwencji ogolnej 80.000 zl dla ZS
im. M. Sktodowskiej - Curie w Minsku Maz. (wystqpienie by{o o kwotq 294.OOO zl na
pracowniq), kwota zostanie podzielona na dwie czqsci 40.000 zl na zakup drobnego
sprzqtu, natomiast pozostala kwota 40.000 zl wprowadzona zostanie jako
autopoprawka do projektu budzetu na2017 r.
- srodki z rezerwy czgSci oSwiatowej subwencji ogolnej - 439.000 zl z rozliczenia na
dofinansowanie wzrostu zadan szkolnych i pozaszkolnych polegajqcego na wzro6cie
liczby uczniow przeliczeniowych w stosunku do danych przyjgtych do rozliczenia
algorytmu czqSci oswiatowej subwencji ogolnej za 2016 r. w I potroczu tego okresu,
- srodki z rezerwy czgSci oSwiatowej subwencji ogolnej - 74.616 zl na odprawy dla
nauczycieli zwalnianych z w trybie art'20 Karly nauczyciela,
- Wydzial Komunikacji - braki w planie na dostawy tablic rejestracyjnych i drukow
komunikacyjnych naleZy zabezpieczyc kwotg '15.000 zl i zawrzec umowq
uzupelniajqcq, aby zakonczyc rok,
- Zespol Szkot Ekonomicznych w Minsku Maz. zmiana na zakup inwestycyjny tj. zakup
zmywarki do stolowki kwota 19.390 zt,
- Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz. - 10.000 zl zmiany dotyczqce
na swiadczenie dla rodzin zastqpczych i zakup pozostalych uslug w PCpR,
- Dom Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni - zakup podnosnika do podnoszenia
osob, ktore samodzielnie sig nie poruszajq kwota 5.500 zt
- wolne Srodki w ochronie zabytkow i opiece nad zabytkami 10.000 zl
- Zespol Szkot Nr 1 w Minsku Maz. - brakuje kwoty 19.600 zl, Zeby zabezpieczyc
planowane wydatki na zakup zywnoSci 48.800 zl,
- Centrum Ksztatcenia Zawodowego i Ustawicznego - kwota 77.000 zl dochodow
ponadplanowych, wydatki na wyposazenie pracowni fryzjerskiej w zwiqzku
z planowanymi egzaminami (kwota 37.000 zt),
- SPZOZ w Minsku Maz. - na zakup wideogastroskopu zaplanowane byly srodki
w kwocie 75.000 zl, a zakupiony zostal za kwotq 58.400 zl,
- PCPR w Minsku Maz. pokrycie kosztow rehabilitacji mieszkancow powiatu na
warsztatach terapii zajqciowej po 3.000 zl uzupelnienie,



- PUPw Minsku Maz.- z Ministerstwa Pracy, Rodziny iPolityki Spolecznej wplyngly
Srodki na nagrody dla pracownikow kwota 58.100 zl,
- wptynqty srodki z wFoSiGW nagroda z konkursu ,,Ekopozytyw Mazowsza"
- wprowadzenie kwoty 4.980.000 zl dotaqa dla SPZOZ,
- dwie decyzje z MUW w zakresie dodatkowych Srodkow, uzupetnienie subwencji
ogolnej dla jednostek samorzqdu kwota 131.206 zl. i kwota 260.000 zt.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze nie wiadomo co z realizaqq
zadan dotyczqcych wykonania chodnikow w gminie Stanislawow, Halinow i Ceglow,
gdyz roboty ciqgle trwajq.
Ponadto Starosta powiedzial, 2e wptynql wniosek o dofinansowanie organizacji
Orszaku Trzech Kroli. WyjaSnit, 2e mo2na to przylqcjako wspotorganizacjg i w formie
autopoprawki wprowadzic do projektu budzetu na20i7 r (kwota do 3.000 zl).
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze projekt, ktory realizowany jest w ZSZ
Nr 2 w Minsku Maz. kwota 450.000 zl, szkola musi miec srodki, bo w lutym bqdq
kupowane bilety lotnicze, a dochody bqdq na pewno w biezqcym roku.
Ponadto do projektu budzetu na 2017 r. nale2y wprowadzii: kwotq 40.0OO zl dlaZS
im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.
Dodala, 2e na przyszly rok naleZy rowniez zabezpieczyc srodki na pokrycie
wynagrodzen w PUP brakujqce srodki w kwocie 90.365 zl.
P. Teresa Bqk powiedziala,2e nale2y rowniez zabezpieczycbrakujqce Srodki w kwocie
22.226 zl na zakup srodkow zywnoSci w DPS sw. Jozefa w Mieni.

Ad. 9
Z-ca naczelnika Wydzialu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka odczytala

projekt uchwaly w sprawie wniesienia Skargi do Wojewodzkiego Sqdu
Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygnigcie nadzorcze Wojewody
Mazowieckiego zdnia 22 listopad a2016 r znak LEX-I .4131.203.2016 MP2. Nastgpnie
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd Powiatu
opowiedziat sig jed noglosn ie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 457116 w sprawie wniesienia Skargi do
Wojew6dzkiego Sqdu Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygniqcie
nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z dnia 22 listopada 2016 r. znak LEX-
1.4131.203.2016.MP2.

Ad. 10
P. Urszula Soroka powiedziala, 2e w dniu 30 listopada br. wpiynqlo zapytanie

posla na sejm RP Czeslawa Mroczka, kiedy Zarzqd Powiatu przywroci stan zgodny
z prawem w Zespole Szkol Agrotechnicznych w Mirisku Maz. Wyja5nila, ze sprawq
przekazano prawnikowi i przygotowana zostanie odpowied2 w tym zakresie.
Kolejno poinformowala, 2e wplynqt wniosek dyrektora ZSA w Minsku Maz.p Malgorzaty Podstawki w sprawie zmiany pensum godzin pracy nauczycieli
przedmiotow zawodowych 222 na 18 godzin w arkuszu organizacyjnym na rok szkolny
201612017. Dodata, ze podobny wniosek wptynqt od nauczycieli ZSA (11 osob)
o przywrocenie dotychczasowej formy zatrudnienia obejmujqcej pensum 18 godzin.
WyjaSnila, 2e do wniosku dyrektora dolqczone jest stanowisko ZNP, Zgodnie zKar1q
nauczyciela, nauczyciele praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkol
obowiqzuje 22 godz. pensum.
P. Urszula Soroka powiedziala, 2e na podstawie wstqpnej analizy problem wynika
z podpisanych umow z nauczycielami. Dodala, 2e zwrocono sie o przestanie um6w.



Przekazana zostala jedna umowa i aneks do umowy, ale bez udzielenia
szczegotowych informacji od dyrektora nie jest w stanie stwierdzic z czego ten problem
wynika. Ale zdaniem Wydzialu wynika to z btqdnie podpisanych umow o pracA.
Z uzyskanych informacji wynika ,2e nauczyciele przedmiotu zawodowego maJq umowy
podpisane na 1B godzin dydaktycznych. Skonsultowano sig z Kuratorium OSwiaty
i zastgpca dyrektora Wydzialu Ksztalcenia Ponadgimnazjalnego i Ustawicznego
doradzila, ze dyrektor szkoty powinien przeanalizowac program nauczania dla danego
przedmiotu istwierdzic,ile wtym programie nauczaniajestgodzin przeznaczonych na
ksztalcenie zawodowe teoretyczne, a ile na ksztalcenie zawodowe praktyczne. Jezeli
nauczyciel realizuje przedmioty z ksztalcenia zawodowego praktycznego, wowczas
obowiqzujq go 22 godz. pensum, a jezeli z kszlalcenia zawodowego teoretycznego
wowczas 1B godzin.

Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial,2e do maja naleZaloby wymowic
dotychczasowe warunki, a nastgpnie ustalic nowe pensum.

Starosta Antoni Jan Tarczynski powiedzral, 2e nale?y przeanalizowac
i sprawdzic, skoro pojawit siq btqd to nalezy go poprawic. Nalezy zwrocic sig do
dyrektorow o zlo2enie w tym zakresie wyjaSnieri.

Kolejno p Urszula Soroka przedstawila pismo dyrektora Zespolu Szkol
Specjalnych w lgnacowie z informacjqo zamiarze likwidacji 3 etatow dozorcy oraz
proSbq o zgodg na utworzenie stanowiska pracownik gosp odarczy w wymiarze I etatu.
Z dniem 31 stycznia 2017 r. dyrektor zamierza rozwiqzac umowy o pracg
z 3 pracownikami zalrudnionymi na stanowisku dozorcy Z wyjasnien dyrektora
wynika, 2e w szkole zainstalowano monitoring i celowym jest zmniejszenie liczby
etatow. Dodala, ze koszt zwiqzany z 3 etatami to ponad 91.000 z!, a koszt 1 etatu
pracownika gospodarczego to koszt ponad 29.000 zN.

Sprawq pozostawiono do szczegolowego wyjaSnienia.
Z-ca naczelnika Wydzialu Oswiaty i Promocji przedstawila wniosek Szkolnego

Zwiqzku Sportowego Warszawy i Wojewodztwa Mazowieckiego, ktory przystqpit jako
operator wojewodzki do Programu ,,Szkolny Klub Spoftowy". Ministerstwo Sportu
i Turystyki oglosilo na rok 2017 taki program, ktorego beneficjentem systemowym jest
Szkolny Zwiqzek Sportowy Warszawy i Wojewodzlwa Mazowieckiego. Chgc udzialu
w tym programie zglosily ZS Nr 1 w Minsku Maz., ZSE w Minsku Maz. i ZSZ Nr 2
w Minsku Maz. Termin skladania wnioskow uptywa 30 grudnia br. Dodala, ze jest to
projekt systemowy i z ka2dej z 3 szkol zgloszono po dwie grupy, a koszt niefinansowy
tj zadeklarowanie u2yczenia boiska sportowego, hali na rzecz realizaili zajqe.
Wyjasnita, 2e zajqcia odbywalyby siQ od stycznia do grurjnia i byloby to 60 min
jednostki cwiczebne i w okresie realizacji projektu bytoby 70 takich zajgc dla kazdej
grupy, W ramach tego projektu uzyskaliby6my, ze koszt prowadzqcego te zajqcia
nauczyciela wychowaniafizycznego danej szkoly bylby oplac;any z tego projektu.
P. Urszula Soroka powiedziala, 2e oczekiwane jest zlozenie deklaracji wspolpracy
w 2017 r. w ramach w ramach tego programu.

Starosta zaproponowal, aby zlozyc deklaracjg, a uchwala mo2e byc podjqta
w tym zakresie dopiero na sesji 20 grudnia br.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq naudzial trzech szkolw Programie.

Ad.11
starosta Antoni Jan Tarczynski poinformowaf, 2e wptynglo pismo

pracownikow Samodzielnego Specjalistycznego Zespolu Zakladow Opieki Zdrowotnej
w Rudce z prosbq o pomoc iwsparcie dla szpitalaw zwiqzku z planami restrukturyzaqi



(pismo podpisato 65 osob). Powiedzial, 2e nie mamy zadnych uprawnien, ani
kompetencji, jesli chodzi o mozliwosc dzialanra.

Wicestarosta Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e odbylo siQ spotkaniez czlonkiem Zarzqdu Wojewodztwa Mazowieckiego odpowiedzialnego za sprawy
z zakresu zdrowia i zaprezentowana zoslala koncepcja rozwoju szpiiala w Rudce.
Caty obszar pulmonologiczny zostanie w ciqgu 2lal przeniesiony do rozbudowanego
szpitala onkologicznego w Siedlcach na terenie szpitala wojewodzkiego zostanie
przeksztalcony w spotkq i stanie sig jego czgsciq. Dodal, ze pracownicy negatywnie
wypowiedzieli sig co do likwidacji czgsci pulmonologicznej, w tym szpilalu. Bo
propozycja jest, ze w zamian szpital zajqNby sig rehabilitacjq i powstalby zaklad
opiekunczo-leczniczy. Takie przeksztalcenie wiqzaloby sig z tym, Ze zfunkcji szpitalnej
statby sig zakladem opiekuhczo-leczniczym. Dodat, ze podnoszona jest tez kwestia,
aby utworzye, Em sanatorium.

Wicestarosta powiedzial,2e spotkanie zakonczylo sig ustaleniem, ze powo{any
zostante zespot.

Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki poinformowal, ze w dniu
30 listopada br. wptyngto pismo wfasciciela Zakladu Remontowo-Budowlanego
Zbigniewa Chodzinskiego wykonawcy remontu budynku Starostwa z prosbq
o wydtuzenie terminu umowy do 28 grudnia br., gdy2 doszly dodatkowe roboty na
obiekcie.

Zarzqd Powiatu wyrazil zgodq na wydNuzenie terminu do dnia 28 grudnia br.
Starosta powiedzial, ze kolejne posiedzenie odbgdzie siq 19 grudnia br. o godz. g.00.
Wicestarosta powied zial, 2e w zwiqzku z sytuacjq w DPS sw. Jozefa w Mieni zachodzi
potrzeba zwolania posiedzenia w dniu 6 grudnia br. o godz. 9.00.

p.d.12

Protokot posiedzenia w dniu 28 listopada br. zostal przyjqty.

Ad. 13
Zamkniqcie pos iedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


